

### ប្រសិនបើផ្លាស់ប្តូរទិដ្ឋាការពិសេស「特定(とくてい)活動(かつどう)」 យើងអាចបន្តការងារនៅជំប៉នទៀតបាន!

ដោយសារតែមានផលប៉ះពាល់ដោយសារជំងឺ COVID-19 អាចស្ទើរទិដ្ឋាការបណ្តោះអាសន្នបាន។

#### (1) សិក្ខាកាមទាំងអស់ដែលបានបញ្ចប់ថ្នាំប៉ុន្តែមិនអាចគ្រលប់ទៅប្រទេសកំណើតវិញបាន។

ដោយយោងតាមលក្ខខណ្ឌការងារដែលយើងអាចប្តូរទិដ្ឋាការជាទិដ្ឋាការពិសេស「特定(とくてい)活動(かつどう)」(រយៈពេលខ្លី - អាចធ្វើការងារបាន)។ (ប្រសិនបើមិនចង់ធ្វើការងារយើងអាចប្តូរទិដ្ឋាការជាទិដ្ឋាការពិសេស「特定(とくてい)活動(かつどう)」(រយៈពេលខ្លី - មិនអាចធ្វើការងារបាន)។

#### (2) នៅពេលដែលមិនអាចទទួលការប្រឡងជំនាញបានទាន់ពេលវេលា។

#### (3) នៅពេលដែលចំនាយពេលយូរក្នុងការងារផ្លាស់ប្តូរទៅជាពេលវេលា។

យើងអាចប្តូរទិដ្ឋាការពិសេស「特定(とくてい)活動(かつどう)」

(រយៈពេលខ្លី - អាចធ្វើការងារបាន)។

※នីតិវិធីនឹងធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពនៅពេលក្រោយ។

សូមពិនិត្យមើលព័ត៌មានថ្មីនៅលើគេហទំព័រនេះ។ ⇒



### សូមកុំចុះចាញ់គ្រោះមហន្តរាយ!

ថ្មីៗនេះការងារខូចខាតដោយសារទឹកជំនន់ភ្លៀងធ្លាក់ខ្លាំងកំពុងកើនឡើងនៅប្រទេសជប៉ុន។ អ្នកត្រូវប្រាកដថាបានត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការពារគ្រោះមហន្តរាយដូចជាពិធីនិរ្តិយសកម្មភាពសំបក់ភ្លៀងស្ទួននៅក្នុងសង្កាត់របស់អ្នក។ មានកម្មវិធីនិងគេហទំព័រដែលផ្តល់ដំណឹងជាភាសាផ្សេងៗដល់ជនបរទេសក្នុងករណីមានគ្រោះមហន្តរាយ។

សូមមើលខិត្តប័ណ្ណនេះ។ ⇒



### សូមចូលរួមបង្ការការពារការជួលសន្លប់នៅរដូវក្តៅ!!!

**តោះយើងនាំគ្នាការពារខ្លួនពី៖**  
**ជំងឺស្រូកកម្តៅ**

ជំងឺស្រូកកម្តៅគឺជាជំងឺដែលកើតឡើងដោយសារតែការពុះព្រលាញ់ខ្លាំង ដែលបណ្តាលឱ្យមានការខ្វះខាតទឹក និងអ៊ីលិចត្រូលីត។ វាអាចបណ្តាលឱ្យមានការងាយស្រួលបាត់បង់ទឹក និងអ៊ីលិចត្រូលីត ដែលបណ្តាលឱ្យមានការងាយស្រួលជួលសន្លប់។

ពេលមានស្នាក់នៅ " ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នខ្លះៗ ត្រូវការការពារខ្លះៗ "

#### ◆សូមប្រុងប្រយ័ត្នក្នុងការពាក់ម៉ាស់

ប្រសិនបើអ្នកមានគម្លាតគ្រប់គ្រាន់ពីមនុស្សក្នុងបន្ទប់ ( ២ម៉ែត្រប្រើនិងជានេះ ) ដើម្បីបង្ការការជួលសន្លប់នៅរដូវក្តៅសូមដោះម៉ាស់ចេញ។



### សូមប្រុងប្រយ័ត្នចំពោះការពុលអាហារ!!!

**食中毒に注意しましょう!**

**食べる前に、必ず確認しましょう**  
・消費期限は?  
・容器に穴、やぶ爪は?  
・におい見た目は?

**早めに食べきりましょう**  
・食べ残したり、受け取ってから時間が経ちすぎたら、思い切って捨てましょう。  
・取り置きはやめましょう。

**食べる前に、手を洗いましょう**  
【水が使えないときは...】  
ウェットティッシュや消毒剤を使いましょう。

**もし、体調が悪くなったら**  
医師や保健師等のスタッフに早めに申し出て下さい。

#### ◆សូមពិនិត្យអោយបានល្អមុនពេលបរិភោគ!

កាលបរិច្ឆេទផុតកំណត់ មានចន្លោះប្រហោងឬរហែកឬទេ ក្លិនយ៉ាងមិចដែរ? សភាពនៅល្អឬទេ?

#### ◆សូមលាងដៃមុនពេលបរិភោគ!

ប្រសិនបើគ្មានទឹកស្អាតនោះទេសូមប្រើប្រាស់ក្រដាសសើមឬទឹកសម្លាប់មេរោគ។

#### ◆សូមបរិភោគអាហារអោយអស់!

នៅពេលដែលបរិភោគមិនអស់ចុកចោលក្នុងរយៈពេលយូរសូមបោះចោលកុំស្តាយអោយសោះ។

#### ◆សូមបញ្ចប់ការទុកចោល

#### ◆សម្អាតបរិវេនក្នុងផ្ទះ

ប្រសិនបើយើងមិនសម្អាតកន្លែងកខ្វក់នោះទេវាជាមូលហេតុមួយដែលធ្វើអោយយើងឈឺបាន។ ផ្ទះបាយ បន្ទប់ទឹក បន្ទប់ងូតទឹក បន្ទប់គេង សូមសម្អាតអោយបានស្អាតជានិច្ច។

#### ◆ប្រសិនបើអ្នកមានអារម្មណ៍ថាមិនស្រួលខ្លួន

សូមពិគ្រោះជាមួយវេជ្ជបណ្ឌិតឬគិលានុបដ្ឋាយិកាសុខភាពសាធារណៈ ឱ្យបានឆាប់តាមដែលអាចធ្វើទៅបាន។

**កម្មវិធីនិងគេហទំព័រដែលមានភាពងាយស្រួលពេលកើតមានគ្រោះមហន្តរាយ**

### ពេលមានគ្រោះមហន្តរាយកើតឡើង!

- (1) ស្រាវជ្រាវព័ត៌មានស្តីពីគ្រោះមហន្តរាយ
- (2) ប្តូរទៅកាន់កន្លែងសុវត្ថិភាព

ពេលមានគ្រោះមហន្តរាយកើតឡើង!

ព័ត៌មានបន្ថែមសម្រាប់អ្នកជប៉ុន (ពេលមានគ្រោះមហន្តរាយកើតឡើងនៅប្រទេសជប៉ុន)

- ការព្រួយបារម្ភសម្រាប់ប្រទេសជប៉ុន (សម្រាប់អ្នកជប៉ុន)
- ការព្រួយបារម្ភសម្រាប់ប្រទេសជប៉ុន (សម្រាប់ប្រទេសជប៉ុន)
- ការព្រួយបារម្ភសម្រាប់ប្រទេសជប៉ុន (សម្រាប់ប្រទេសជប៉ុន)
- ការព្រួយបារម្ភសម្រាប់ប្រទេសជប៉ុន (សម្រាប់ប្រទេសជប៉ុន)

### ក្រុមហ៊ុនបានចូលរួមសកម្មភាពស្ម័គ្រចិត្តនៅតំបន់រងផលប៉ះពាល់ដោយគ្រោះធម្មជាតិភ្លៀងធ្លាក់ខ្លាំង!

ក្រុមហ៊ុន(株)菱真建設 (សំណង់គ្រឿងម៉ាស៊ីន/ទីក្រុង FUKUOKA) បានចូលរួមសកម្មភាពស្ម័គ្រចិត្តនៅក្នុងតំបន់រងគ្រោះដោយគ្រោះធម្មជាតិភ្លៀងធ្លាក់ខ្លាំងដែលបានវាយប្រហារនៅតំបន់KYUSHUកាលពីថ្ងៃទី៥ខែកក្កដា។ នាពេលកន្លងមកនេះ អ្នកចូលរួមមានចំនួន៩នាក់រួមទាំងលោកថៅកែ លោក TANAKA (រូបថតខាងស្តាំស្លៀកពាក់ឯកសណ្ឋានធ្វើការ)។ ទីតាំងគឺជាកន្លែងកម្សាន្តនៃទីក្រុងHITOYOSHIក្នុងខេត្ត KUMAMOTO។ ជំងឺប្រគល់តែជាតំណែងធ្វើដំណើរកម្សាន្តនៅទីនេះចាប់ពីថ្ងៃទី១៧ខែកក្កដាជាមួយបុគ្គលិកប៉ុណ្ណោះ។ បន្ទាប់មកយើងបានទទួលដំណឹងពីកន្លែងនោះថា "មានភាពញើរញើញខ្លាំងណាស់មិនដឹងថាត្រូវរៀបចំសម្ភារៈពីកន្លែងណាមុននោះទេ" ហើយនៅថ្ងៃទី ១៦ខែកក្កដា (ថ្ងៃព្រហស្បតិ៍) យើងបានប្រញាប់ប្រញាល់នាំយករបស់ទំនិញមុខទុនដឹកសំរាប់ចំនួន៤គ្រឿងនិងទូរស័ព្ទដៃដើរដៃ។ លោកថៅកែTANAKAបានមានប្រសាសន៍ថា "វាពិតជាអស្ចារ្យណាស់ដែលបុគ្គលិកទាំងអស់បានខំប្រឹងប្រែងទោះបីប្រលាក់ទៅដោយកក់ពេញខ្លួនក៏ដោយ។ ហើយពិតជាប្រពៃខ្លាំងណាស់ដែលបានទទួលការគោរពសរសើរថ្លែងអំណរគុណពីសំណាក់អ្នកស្រុកទៀតផង"។ សិក្ខាកាមតែម្នាក់គត់ឈ្មោះ: PHIRIOM (ជនជាតិខ្មែរ/រូបខាងក្រោមខាងស្តាំ) បានបង្ហាញសេចក្តីរីករាយនិងរីករាយបំផុតដោយបានលើកឡើងថា "ពិតជាបទពិសោធន៍ដ៏ល្អបំផុតសម្រាប់រូបខ្ញុំ"។



[STOP CORONA!] សូមរក្សាគម្លាតអោយបានគ្រប់គ្រាន់ ( ១ម៉ែត្រទៅ២ម៉ែត្រ )

[STOP CORONA!] សូមរក្សាគម្លាតអោយបានគ្រប់គ្រាន់ ( ១ម៉ែត្រទៅ២ម៉ែត្រ )